
In de raadsvergadering van 26 januari jl. stelde de SGP-fractie een vraag naar de stand van zaken 
rondom het herbegraven. Deze mail voorziet in een actuele stand van zaken. 
 
Stand van zaken herbegraven 
Incidenteel voeren we enkele kleinschalige ruimingen uit van graven waar de steen al geruime tijd van 
verwijderd is (enkele tientallen graven). In november 2021 starten we met de aangekondigde ruiming 
(circa 475 graven op 15 begraafplaatsen). 
De overblijfselen worden, zoals gebruikelijk, in de verzamelgraven op de betreffende begraafplaatsen 
bijgezet. 
 
Het plaatsen van herdenkingsmonumenten op begraafplaatsen moet nog uitgewerkt worden. Het 
opstellen van de 4 groen beheerplannen heeft het afgelopen half jaar de eerste prioriteit gehad. 
 
Wel is er informatie over het onderwerp ingewonnen en zijn er ideeën over hoe we dit vorm gaan 
geven. 
Aandachtspunten zijn: 

- Op welke begraafplaatsen wordt een herdenkingsmonument geplaatst? (op alle 
begraafplaatsen of alleen de gangbare) 

- Op welke begraafplaatsen wordt een gelegenheid tot plaatsen van een naambordje geboden? 
- In hoeverre betrekken we de inwoners bij het herdenkingsmonument? Het zou mooi zijn als we 

inwoners juist op zo’n gevoelig vlak mee kunnen laten denken. (bijvoorbeeld door een 
passende tekst voor op het herdenkingsmonument te bedenken.) 

 
Van een inwoner hebben we een mooi initiatief ontvangen dat in het buitenland wordt gebruikt. Een 
zuil met naamplaatjes waarvoor men een klein bedrag betaalt en het bijv. 10 jaar kan plaatsen). 
 
In 2021 gaan we hiermee aan de slag en leggen we een plan van aanpak (met daarin bovenstaande 
vragen), met ideeën voor aan de raad.  
Op de agenda staan eerst de informatienota over de resultaten van het beheerplan in 2020 en het 
natuurbegraven (juni 2021). 


